
  

 

 

BESTUURSORGAAN – Rugby Vlaanderen 

Maandag 21 oktober 2024, 19u30 Mandela 

 
 

Aanwezigen: Magteld, Matti, Bruno, Eline, Karen 
Verontschuldigd: Wim, Arvid, Patrick 
 

Goedkeuring vorig verslag:  

Punten van belangenconflict: geen punten van belangenconflict 

 

BOEIEN  
 

BINDEN  
 

BOUWEN 
• Aanpassingen beleidsplan na bilateraal gesprek Sport Vlaanderen 

o Na elks beleidsplan is er een gesprek zowel voor basis als voor topsport als voor beleidsfocus 
o Beleidsfocussen  

▪ Innovatie – getrokken door Koen 
• T1Rugby (Touch) 
• T1 is binnen de doelgroep (+30), het tempo is lager 

• Twee jaren plan, nu in een testfase, pilootclubs: Beernem + Leuven 

• In Leuven te weinig kruisbestuiving tussen de ploegen, nu gaan ze testen met 12 
ploegen en een tornooi op een vrijdag, dit met kerstmis. 

• Evaluatie volgt begin 2025, te bekijken of het kan uitgerold worden.  
▪ Sportkaderopleidingen – getrokken door Marie 

• We gaan bekijken om occasioneel iemand aan te werven rond trainersbeleid in 
de clubs  

o Basis: weinig feedback, strategische focussen waren mss iets te specifiek en werden nu iets 
ruimer gemaakt. 

o Topsport er is 45 mio gevraagd en slechts 25 mio voorhanden, dus minder om te verdelen. 
▪ Het wordt moeilijk om hiervoor geld te krijgen. 
▪ Lovend over werking van Emiel. 

o Definitief in december 
• Clubondersteuning regionale afdeling  

o Komt dit er, of niet? Vraag van Eline 
o Sowieso moeten regionale clubs worden ondersteund worden. De vraag is hoe en wat is de meest 

efficiënte manier; 
o Kwam ook op forum – Koen heeft gezegd dat vragen gecapteerd worden, daarna zal bekeken 

worden om op de vragen in te gaan. 
o Vrees dat de clubs die in regionale spelen, dat de basis daar te klein is, dat de discrepantie tussen 

regionale club en degene die nationaal spelen nog groter wordt… 
o Is een 4de nationale een oplossing, zal zeker voor de nodige uitdaging spelen (en 2de ploeg niet 

nodig). 
o Eline zet haar gedachten eens op papier, we bespreken volgende meeting. 

 

TOPSPORT  



 

 

 

Personeel 
• Functioneringsgesprek personeel: deze zijn gepland in december  

 
 

Overhead - varia 
• Jaarrekening 2023 

o Herziening is in orde, boekhoudkantoor heeft de nodige wijzigingen gedaan. 
o Matti bekijkt om online eind november een BAV te organiseren om dit goed te keuren. 

• Stavaza boekhouding 2024  
o De Joeri heeft nog niet kunnen bijwerken, want het is BTW-tijd. Komt wel in orde. 

• Mixar  
o Er beweegt van alles in de Mixar 
o Project van RV - Binnen RV moeilijk van de grond te krijgen, er is een kalender, maar blijft 

moeilijk. 
o David van Hasselt wil een VZW oprichten in Mixar, los van de federaties. Hij wil zorgen voor 

fondsen, trainers, … 
o Matti is op de hoogte 
o Te bekijken of dit een bedreiging is voor RV 

• Organisatie Think tank 
o 10 tot 12 januari 2025 

 

Volgende vergaderingen gaat door op 25 november 2024  


